
 

 

 

     

Αθήνα, 15 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας  

  

Θέμα: «Συλλογή υπογραφών του Σωματείου Εργαζομένων στο ΑΧΕΠΑ υπέρ ενός 

Ενιαίου Κλάδου Νοσηλευτών» 

 

Όπως ενημερωνόμαστε από έγγραφο της ΠΟΕΔΗΝ, το Σωματείο Εργαζομένων στο 

ΑΧΕΠΑ πριν λίγες μέρες προχώρησε σε συλλογή υπογραφών υπέρ ενός Ενιαίου Κλάδου 

Νοσηλευτικού Προσωπικού (ΠΕ, ΤΕ, ΔΕ) θορυβημένοι από πληροφορίες πως το επόμενο 

διάστημα θα θεσμοθετηθεί ο διαχωρισμός των Νοσηλευτών σε δυο, έναν για τους ΠΕ και 

ΤΕ κι έναν άλλο βοηθητικό για τους ΔΕ, διαχωρισμός που αν υλοποιηθεί θα λειτουργήσει 

διασπαστικά θέτοντας σε κίνδυνο την αγαστή μέχρι τώρα συνεργασία των Νοσηλευτών 

των νοσοκομείων μας ανεξαρτήτως κλάδου. 

 

Σύμφωνα με την ανακοίνωση των εργαζομένων οι Νοσηλευτές του ΑΧΕΠΑ έδειξαν 

έμπρακτα τη στήριξή τους και την ανάγκη για ενότητα προσυπογράφοντας σε ποσοστό 

84% (472 εκ των 564 Νοσηλευτών) την απόφαση. 

  

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Είναι στα σχέδια του Υπουργείου ο διαχωρισμός του κλάδου των Νοσηλευτών; 

2. Αν ναι πιο είναι το σκεπτικό πίσω από την απόφαση αυτή;  

3. Πότε πρόκειται να υλοποιηθεί; 

4. Αν όχι σε ποιες κινήσεις καθησυχασμού των Νοσηλευτών της χώρας μας, που 

δικαίως έχουν θορυβηθεί, θα προβεί;  

Η ερωτώσα βουλευτής 
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